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SCHILLER  INSTITUTTETS  VENNER
VALGMØDE den 23. maj 2019:
Være  med  til  at  skabe
historie  —  to  uger  til
valget.
Tom  Gillesberg  og  Christian
Bechmann Olesen
Lyd:

 

Folketingskandidat  Tom
Gillesbergs tale på Blå Bar
den 14. maj 2019
Tom Gillesberg, Folketingskandidat i Københavns storkreds uden for
partierne, holdt et indlæg på en halv-time, og svarede på spørgsmål.
Tom  Gillesberg  er  formand  for  Schiller  Instituttet  og  aktivt  i
Schiller Instituttets Venner.

Inklusiv: Hvorfor han blev politisk engageret.
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GBTimes.com  interview  med
Helga Zepp-LaRouche om Bælte
og Vej-Initiativet og Europa
Helga  Zepp-LaRouche  gav  d.  10.  maj  et  fortræffeligt  42
minutters  video  interview  til  GBTimes.com  redaktør  Asa
Butcher. GBTimes.com er en multimedie hjemmeside med base i
Finland, der er etableret til at fremme en dialog mellem Kina
og  Europa.  GBTimes.coms  grundlægger,  direktør  Zhao  Yinong,
sendte en skriftlig kondolence ved Lyndon LaRouches død, og
underskrev erklæringen til at rense ham fra de falske anklager
der ledte til hans uretmæssige fængsling (1989-1994).

Her følger interviewet på engelsk:

GBTimes: We’ll begin. I’m going to focus on the Belt and Road
Initiative today, following on from the Forum in Beijing last
week. If you could describe your feelings on the outcome of
the Forum that concluded last week in Beijing.

HELGA  ZEPP-LAROUCHE:  Oh,  I  think  it  was  very  a  really
important progress as compared to the first Belt and Road
Forum. The first Belt and Road Forum was filled with optimism
and  the  knowledge  of  all  the  participants  that  we  were
experiencing  the  birth  of  a  new  system  of  international
relations — that was already extremely important. But I think
the Second Belt and Road Forum saw a consolidation of that, so
you have actually a new system of international relations
which is overcoming geopolitics, and I think this is one of
the  most  important  outcomes,  apart  from,  naturally,  the
enormous economic development which was presented. But I think
the  idea  that  you  have  a  system  which  has  a  win-win
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possibility for everybody to cooperate, is the way to overcome
geopolitics, and that is the remaining danger, which after
all, caused two world wars in the last century. So this is a
real breakthrough for humanity.

GBTimes: There’s been a growing criticism and backlash against
the BRI. Do you think this is misunderstanding, suspicion
toward this new system? What are your thoughts on that?

ZEPP-LAROUCHE: It’s actually a temporary phenomenon, because
the funny thing was, here you had the largest infrastructure
program in history, ever, with enormous changes for Africa,
for Latin America, for Asia, even for European countries, and
the Western media and think-tanks pretended it did not exist
for  almost  four  years!  And  then,  all  of  a  sudden,  they
realized,  “Oh,  this  is  really  growing  so  rapidly;  it  is
including more than 100 countries.” So they started what I
think was a coordinated attack, slandering the Belt and Road
Initiative, with arguments which I think can all individually
can be proven to be a lie. It comes from the old geopolitical
effort to control the world by manipulating countries against
each other, and with the Belt and Road Initiative, I think
that possibility is vanishing, and that’s why they’re so angry
and hysterical.

GBTimes: What could China do to reduce this demonization of
the BRI?

ZEPP-LAROUCHE:  I  think  China  is  already  doing  a  lot.  For
example, even {Handelsblatt}, which was very negative towards
the Belt and Road Initiative in the past, they had to bring an
article which brought out the fact that the whole argument
that China is putting the countries of the third world into a
“debt trap” is not holding. For example, the IMF just released
figures that there are 17 African countries which may not be
able to pay their debt, but China is only engaged in 3 of
them, and all of the others have huge debts to the Paris Club
and to other big Western banks — so, who’s putting whom into a



debt trap?

All of these arguments will be very easy to counter-argue, and
the more China makes known its beautiful culture, people will
be  won  over.  Because  the  beauty  of  Chinese  painting,  of
Classical music, it will win over the hearts. And the most
people understand what China is actually doing, the less these
attacks will be possible to maintain.

GBTimes: The attacks are more on China than on the Belt and
Road Initiative, you say?

ZEPP-LAROUCHE: Well, yes. They’re on China because China is
the major motor behind it. And some of the attacks were that
China  is  supposedly  an  autocratical  dictatorship,  and
surveillance state and all of these things. But first of all,
concerning surveillance, I think the NSA and the GCHQ have
outdone anybody already. And naturally China has a system
which uplifts the morality of the people: This is based on the
Confucian tradition, and for some of the very liberal people
in the West, that is already too much, because it disturbs
their idea that everything goes, everything is allowed, and
from that standpoint, any kind of emphasis on morality is too
much for these people.

GBTimes:  Isn’t  sometimes  criticism  of  new  ideas  and
initiatives healthy? It’s what we understand here in the West,
we  don’t  openly  unquestionably  accept  new  things.  We  do
question, and we are a little bit cynical sometimes.

ZEPP-LAROUCHE: It’s superfluous. It’s a waste of energy and it
distracts  people  from  accomplishing  what  needs  to  be
accomplished: Namely, to overcome poverty in Africa, in Latin
America, even in Europe. You know, Europe has 90 million poor
people, and I have not seen a plan by the European Union to
overcome poverty by 2010, which China intends to do with its
own poor people.

So I think it’s a waste of energy, and it comes from what I



call, when people put on geopolitical spectacles and have
neocolonial headphones, then they see and hear the world quite
differently from what it is, namely, they only project their
own views.

GBTimes: Having been writing about China for the last 5-7
years, it has made a dramatic entrance onto the world stage,
when I started writing about it many years ago. And the speed
of its arrival, the size of the investments, it can scare a
lot of countries — just family and friends who don’t know much
about  China,  they  want  to  know  about  my  job  where  I’m
introducing China to the West, as this bridge. There’s a lot
of a misunderstandings. Do you think some of it comes from
this ignorance? And how could that be changed?

ZEPP-LAROUCHE: I have the feeling that everybody who was in
China, either as a tourist or as a business person, investing
or trading, they all come back and they have a very, very
positive view. People are impressed about what they see, the
really incredible fast train system. Then, if you go in the
region of Shenzhen, Zhuhai, Guangdong, Macao, Hong Kong, this
is the powerhouse of the world economy, not just the Belt and
Road Initiative.

Compare that with the decrepit infrastructure in the United
States or many parts of Western Europe, for example. Less than
two years ago, I was in Zhuhai at a conference, and we visited
this bridge between Hong Kong and Zhuhai and Macao, linking
this entire triangular: And this bridge was built, I think, in
six years or eight years, including planning! Now, in Germany,
we have a famous bridge between Mainz and Wiesbaden, which has
been in repair for almost six to eight years, and it’s still
not ready!

So, I think if people go to China, they come back and they are
completely impressed, because they see that in China, people
have now virtues, like industriousness, ingenuity, creativity
— these are all values we used to have in the West, like when



the  Germany  economic  miracle  was  made  in  the  postwar
reconstruction, these values and virtues were German. But now,
no longer. Now, we have all kinds of other crazy ideas, and
therefore China is taking the lead.

So the people who go to China come back with a positive image,
and those who have not been, naturally, they’re scared by the
negative reports in the media. So the more people can actually
go and form their own image, the better.

GBTimes: I have myself, I’ve seen a disconnect between China
and  Chinese  society,  and  then  the  role  of  the  Chinese
government, the more negative side that gets covered about in
the Western media. Do you think, for instance, with the BRI is
just a way to legitimize the Chinese leadership in the world,
and to raise it up to the same level that is given to the
other countries? Do you think that’s acceptable?

ZEPP-LAROUCHE: Well, it is a challenge. Some of the Western
institutions talked about that there is now a competition of
the systems, meaning the Chinese state model and the Western
free market model. And in one sense, it is true; the only
problem is that if you have the neo-liberal system, especially
after the crisis of 2008, only favoring monetarist interests —
the banks, the speculators — and the gap between the rich and
the poor becomes ever wider, naturally, then, if you have a
country where that is not the case, namely, China having a
policy which is oriented toward the common good, an increasing
well-to-do middle class of 300 million people, which in 5-10
years will be 600 million people, and obviously the vector of
development is upward, naturally that is regarded as a threat
by the neo-liberal establishment, which only takes care of its
own privileges.

So in a certain sense, the challenge does exist, but I think
there is the possibility of a learning process, so one can be
hopeful that even some elements of the Western elites will
recognize that China is doing something right.



GBTimes: What do you think China could learn from the Western
mode? And vice versa, what do you think the two could learn
from one another?

ZEPP-LAROUCHE: I think China can learn a lot from the West,
but I’m afraid to say, not from the present, contemporaries,
or, there is very little to learn. Naturally, ESA cooperating
with the Chinese space agency, there is a lot of exchange
possible. But in terms of general, cultural outlook, I think
China has to go back about 200 years to find positive things
in Europe, or the United States, for that matter. You know,
European Classical culture can be an enormous enrichment for
China,  but  these  are  composers  who  are  Bach,  Mozart,
Beethoven, Schubert, Schumann, or great poets. But these are
all  things  which,  unfortunately  are  not  dominating  the
cultural outlook of most Europeans and Americans today. So
there has to be a dialogue across the centuries, and then both
sides can profit from each other.

GBTimes: In a sense, you’re very pessimistic about the Western
stands at the moment. Do you think China is the only option
available to the West at the moment?

ZEPP-LAROUCHE: No, I’m not pessimistic, I’m just saying that
you see that some of the elites, or so-called elites, are
hardened in their view. You have others who are absolutely
recognizing that the whole mankind needs to cooperate together
in new ways, for example, Switzerland. You know the President
of Switzerland, who participated in the Belt and Road Forum
just  signed  a  memorandum  of  understanding,  not  only  for
Switzerland, but for a whole group of Central and Eastern
European countries, which Switzerland is representing in the
international organizations.

So there is a big motion. You have Italy signing a memorandum
of understanding with China, on the development of Africa.
Greece  wants  to  be  the  gateway  between  trade  from  Asia,
through the Suez Canal all the way into Europe. Portugal and



Spain want to be the hub for the Portuguese- and Spanish-
speaking people around the world.

So there is a lot of dynamics and motions, I’m just referring
to some of the monetarist views and those people who talk
about the “rules-based order” all the time, but what they
really mean is austerity.

So, I’m not talking about the West in general. I think the
West — I’m an optimist about the potential of all human beings
— I’m only talking about certain parts of the establishment in
the West.

GBTimes: You mentioned Italy and Switzerland. How significant
is it that they signed up to the BRI now?

ZEPP-LAROUCHE: I think this is extremely important. First of
all, Italy, as you know, is the third largest economy in
Europe. The north of Italy is highly industrialized and has a
lot of industrial capability; many hidden champions actually
are in northern Italy. So, if such a country is now, as the
first G7 country, officially joining with a memorandum of
understanding, this can become the model for all of Europe.
And Prime Minister Giuseppe Conte who just participated in the
Belt and Road Forum came back and said exactly that: That
Italy  plans  to  be  the  leader  in  bringing  about  a  better
relation  between  China  and  Europe.  So  I  think  this  is
extremely  important.

And Switzerland, even if it may be a small country, they are
independent; they are sovereign, they are not part of the
European Union. And President Maurer just declared, or his
spokesman, that they do not need advice from the European
Union because they can make their own policy. So, I think this
is all a new, healthy spirit of self-consciousness and self-
assertion, which is very good, and can be indeed a sign of
hope for everybody else.

GBTimes:  How  do  you  see  it  impacting  Europe,  their



participation in the BRI, in the short term, and perhaps in
the longer term?

ZEPP-LAROUCHE: Well, there are different learning curves: Some
are quicker, others are slower. For example, the so-called
four big countries — that does not include Italy — that did
not send heads of state or government, but only ministers,
Spain, France, Germany, and I think Great Britain, by not
sending  their  heads  of  state  sort  of  expressed  their
reservation.  But  then  even  the  German  Economic  Minister
Altmaier, who on the first day of the Belt and Road Forum
basically said, “we have to have transparency and rules,” with
the  usual  kind  of  arguments,  but  the  next  day,  he  said
something  much  more  positive.  He  said:  Oh,  this  was  much
better than I expected, the Chinese are actually trying to
solve problems, and I will come back in June with a large
delegation of businessmen. So, I actually find this quite
good. It shows that eventually, I think, I hope, reason will
prevail.

GBTimes: I think some of the obstacles for Western countries,
is like Turkey refusing to participate because of the Uighur
problem; that there are other issues that aren’t related to
the Belt and Road, that China has to overcome first.

ZEPP-LAROUCHE:  All  of  these  problems  will  eventually  be
solved, because I think the key to solving of any regional,
ethnic, historical cultural problem is development. If people
actually see the advantage of turning non-developed countries
or  areas  into  prosperous  ones,  into  having  more  youth
exchange, young people understanding each other, people-to-
people exchange, dialogue of cultures, bringing forth the best
tradition of each culture; plus, naturally, real improvement
of living standards, longevity, I think that even if not all
develop with the same speed, we are at a tremendous change of
an epoch of human civilization. The idea of these local and
regional conflicts will eventually not be there any more.



If I just can point to the fact that now the eight radio-
telescopes working together, being able to make, for the first
time, images of the black hole in a galaxy which is 55 million
light-years away, proving that Einstein’s theory of general
relativity was actually correct — now, that, for me is the
sign of the future: Because this image could not have been
made  by  one  country  alone.  It  needed  telescopes  sited  in
Chile, in Spain, in the United States, in the Antarctic, and
you needed the whole world actually working together to make
such a technological breakthrough possible.

I think that that will be the kind of relationship people will
have to each other in the future, and I think this is what Xi
Jinping really is the kind of thing he means when he says, “a
shared community for the one future of humanity.” Because the
common  interest  will  eventually  come  first,  and  then
everything  else  will  fall  into  place.

GBTimes: Another one of the criticisms was currently “all
roads  lead  back  to  Beijing”  rather  than  a  multilateral
approach to BRI, where it’s between other country, it always
leads back to China at the moment. Do you think that is a
problem?

ZEPP-LAROUCHE: I don’t know. First of all, I think Russia has
a big influence, I think the African countries are becoming
much more knowledgeable and confident about their own role.
There are many Africans who speak that, in the future, Africa
will be the new China with African characteristics. So, I
think it’s all changing very quickly, and those people who
complain that there is too much Chinese influence, well, then
they should bring in their active, creative contribution, and
define what the new platform of humanity should be.

And I think China has said many times, and I have absolutely
every  confidence  that  that  is  the  case,  that  they’re  not
trying to export their social model, but that they’re just
offering the experience of the incredible success of the last



40  years  of  the  form  in  opening-up,  and  basically  tell
developing countries, “Here, if you want to have our help in
accomplishing the same thing, we are willing to provide it.”
And naturally, the countries of the developing sector, which
had been neglected, or even treated negatively by colonialism,
by the IMF conditionalities, when they now have the absolute,
concrete offer to overcome poverty and underdevelopment, why
should they not take it?

So, I think all these criticisms are really badly covered
efforts to hide their own motives. I really think China is
doing the best thing which has happened to humanity for a very
long time, and I think the Belt and Road Initiative is the
only long-term plan for how to transform the world into a
peaceful  place.  And  I  think  that  should  be  applauded  and
people should have a cooperative approach.

GBTimes: My next question was going to be, how confident are
you that the BRI will pay off for China, but I get the sense
that you’re very confident.

ZEPP-LAROUCHE: Oh, I think it already paying off! First of
all, it makes it more easy for China to develop its own
western and internal regions, because they are now sort of
integrated into the Belt and Road transport routes to Europe,
to Central Asia, integrating the Belt and Road Initiative with
the Eurasian Economic Union, and hopefully eventually also the
European Union. So I think it is already bringing benefits to
China.

And from an economic standpoint, the more a country exports
high technology goods and technologies, the more than becomes
a motor to develop one’s own industry even to high levels. So
it’s like a self-inspiration, so to speak, and that is already
paying off. That’s what any country should do.

GBTimes: You mentioned technology: It’s also the digital Silk
Road, Digital Belt and Road. Of course, China has a lot of



control over its internet, on the Great Firewall: How much of
a barrier do you think that will be for countries to build
relationships via the Belt and Road Initiative?

ZEPP-LAROUCHE: You mean the G5 question and Huawei?

GBTimes: Well, partly that, too, but also the control of the
internet  inside  of  China,  which  is  difficult  for  Western
companies to do business, to establish themselves, as there
are a lot of controls there. Do you think that could be a
barrier, as part of the digital Belt and Road, that’s also
being discussed.

ZEPP-LAROUCHE:  Well,  I  think  there  can  be  ways  of  making
arrangements which are satisfying to everybody. This whole
question  of  “digital  control”  and  so  forth,  is  highly
exaggerated, because, if you look at who is controlling the
internet, you have the big firms, Apple, Google, Facebook, and
they are very linked with the Western government’s. You know,
in a certain sense, after the scandal of the NSA listening
into everybody’s discussions, which erupted a couple of years
ago and which was never changed or remedied or anything, we
are living in a world where that already happening. And I
think China is not doing anything more than the NSA or the
already mentioned GCHQ doing that in the West.

So I think the fact that China has a competitive system, to
this Western system is what causes all of this debate. Because
the people who had the control of the internet first, they
should like to keep it that way, and they regard China as a
competitor,  which  they  don’t  like,  but  that’s  a  fact  of
reality now.

GBTimes: One question I have is why do you think the Belt and
Road  Initiative  is  needed,  when  there’s  the  Asian
Infrastructure Investment Bank, now? Do you think the two are
mutually exclusive, or do they work together?

ZEPP-LAROUCHE: No, I think the Belt and Road Initiative has



many financing mechanisms. You have the AIIB, you have the New
Silk Road Fund, you have a lot of the Chinese banks themselves
which are doing the investment. I have been advocating for a
very long time, that the West should modify its own credit
institutions to work on a similar principle. Now, that would
be actually very possible, because the American System of
economy as it was developed by Alexander Hamilton, who created
the first National Bank as an institution for issuing credit,
that is actually very close to what China is doing. As a
matter of fact, I would even go so far as to say, that the
Chinese economic model is much closer to the American System,
as it was developed by Alexander Hamilton, and then revived by
Lincoln, by Henry C. Carey, by Franklin D. Roosevelt; so if
the United States would say, we create our own national bank;
and  Germany,  for  example,  would  say,  we  go  back  to  the
Kreditanstalt  für  Wiederaufbau,  the  Credit  Institution  for
Reconstruction,  which  was  used  for  the  reconstruction  of
Germany in the postwar period, which was also a state bank, —
or it still is a state bank — then you could have a new credit
system, whereby each country would have their own national
bank;  you  would  have  clearing  houses  in  between  them  to
compensate  for  duration  of  investment,  or  the  differences
between small and large countries with lots of raw materials,
or not so much — you need these clearinghouses. But you could
create a new credit system, a New Bretton Woods system with
fixed exchange rates, having a stability in the system which
the Western system presently does not have.

So, I think that the more countries go to these kinds of
credit financing of projects the more stable this new system
will become.

GBTimes: Do you think the United States will ever become part
of  the  Belt  and  Road  Initiative,  under  the  Presidency  of
Donald Trump, or perhaps whoever is voted in next

ZEPP-LAROUCHE: That’s actually the big question, you know:
Will the rise of China be answered by the United States,



either with a war, the Thucydides trap which some people have
mentioned as a danger? There were in history twelve cases
where a rising power overtook the dominant power up to that
point, and it led to war; and there were four cases where it
happened in a peaceful way. Now, China, first of all, has
offered that neither of these two options should occur, but
they have offered a special great power special relationship
model, based on the acceptance of the other social model’s
sovereignty,  non-interference.  And  I  think  Trump  with  his
America, First policy is more inclined to respond to such a
model than the previous administrations of Obama and Bush, who
had  these  interventionist  wars  in  the  Middle  East  and
everywhere  else  for  exporting  their  system  of  so-called
“democracy” and human rights.

So I think President Trump has said very clearly that he wants
to have a good relationship with China. He calls President Xi
Jinping his friend all the time. And I think the present trade
negotiations actually, in my view, demonstrate that the United
States  would  suffer  tremendously,  if  they  would  try  to
decouple from the Chinese economy. They probably would suffer
more than China, because China is much more capable, in my
view, to compensate for the loss of the relationship with the
United States.

But I think that the hopefully reasonable way would be to say,
“OK, let’s use the foreign exchange reserves of China which
they  have  in  terms  of  U.S.  Treasuries;  let’s  invest  them
through an infrastructure bank in the United States, to help
to modernize American infrastructure.” And that would be an
urgent need, because if you look at the U.S. infrastructure,
it’s really in a terrible condition, and President Trump, who
is talking today, I think, with the leading Democrats Pelosi
and Schumer on a new infrastructure legislation; the sums
which are discussed here, from what I have heard so far, are
so small! First of all, the Republicans don’t want to have
Federal  spending;  the  Democrats  are  talking  only  about



“repair,” and small issues.

So, what is lacking in these discussions is a grand design,
where you would take the approach China has taken for the
modernization  of  its  infrastructure:  To  have  fast  train
systems among all the major cities, to have slow-speed maglev
trains for intra-urban transport. Now, you could take that
same approach and modernize the entire infrastructure of the
United States. And if China would, in turn, off that U.S.
companies would integrate more into the projects of the Belt
and Road around the world, it would be beneficial for both.
Some  American  companies  are  already  doing  that,  like
Caterpillar, General Electric, Honeywell, but that could be a
real incentive for the United States to go in tis direction.

Hopefully it will happen that way, because if not, I think a
clash between the two largest economies would be a catastrophe
for the whole world: So, let’s hope that the forces of good
will all work together to get to this positive end.

GBTimes: Let’s talk about the Schiller Institute itself as a
think tank. What is your day-to-day role in the promotion of
the Belt and Road Initiative? How do you work to support it?

ZEPP-LAROUCHE: Oh, you know, this all goes back to the life’s
work of my husband, who died recently: Mr. Lyndon LaRouche;
who  spent,  actually,  the  last  50  years,  to  work  on  very
concrete  development  projects.  The  first  such  project  we
presented in ’76 in Paris. This was a comprehensive plan for
the  infrastructure  development  of  all  of  Africa.  Then  we
worked  together  with  the  President  of  Mexico  José  López
Portillo on a Latin American development plan — this was ’82.
We worked with Indira Gandhi on a 40-year development plan,
and also in the beginning of the ’80s, we developed a 50-year
development plan for the Pacific Basin. And then, when the
Berlin Wall came down, and the Soviet Union disintegrated, we
proposed to connect the European and Asian population and
industrial  centers  through  development  corridors,  and  we



called that the Eurasian Land-Bridge.

So we have been engaged in these kinds of big projects for the
transformation of the world economy for the last decades, and
naturally, we proposed it to China in the beginning of the
’90s. I attended a big conference in ’96 in Beijing, which had
the title, “The Development of the Regions along the Eurasian
Land-Bridge.” And China, at that time, declared the building
of the Eurasian Land-Bridge the long-term strategic aim of
China by 2010. Then, naturally, came the Asia crisis in ’97,
so the whole thing go interrupted.

We were very happy when Xi Jinping announced the New Silk Road
in 2013, because, in the meantime, we had kept working for
this.  We  had  {many}  conferences,  actually  hundreds  of
conferences and seminars all over the world. So this is has
been one major point of what the Schiller Institute has been
doing for the last decades. So naturally, we are very happy
that now, what was only planning on our side is now being
realized  by  the  second  largest  economy  in  the  world,  and
therefore, it becomes reality: And that makes quite happy.

GBTimes: Is there anything else you’d like to add? I’ve asked
my questions and a lot more. Is there anything we haven’t
touched upon, you’d like to talk about?

ZEPP-LAROUCHE:  We  could  talk  a  little  bit  more  about  the
culture of the New Silk Road.

GBTimes: Please — in what way?

ZEPP-LAROUCHE: Well, I think that the New Silk Road, or the
Belt and Road Initiative, it’s not just about economics and
infrastructure. But I think equally important, if not more
important, in my view, is the cultural side of it: That it
could lead and will hopefully lead to an exchange of the best
traditions of all cultures of this world. And by reviving the
best  traditions,  like  Confucianism  in  China,  Beethoven  in
Germany, and Schiller; Verdi in Italy, and so forth and so on,



it will ennoble the souls of the people, and I think that that
is the most important question right now, because I agree with
Friedrich Schiller, according to whom this institute is named:
That any improvement in the political realm can only come from
the moral improvement of the people. And therefore, I think
it’s also very interesting to me that President Xi Jinping has
emphasized the aesthetical education as extremely important,
because the goal of this is the beautiful mind of the pupil,
of the student.

Now, that is exactly what Friedrich Schiller said, who in the
response to the Jacobin Terror in the French Revolution, wrote
his {Aesthetical Letters} in which he develops his aesthetical
theory, which I find is in great cohesion with what Xi Jinping
is saying; and that has also to do with the fact that the
first education minister of the Chinese Republic studied in
Germany, and he studied Schiller and Humboldt; his name was
Cai Yuanpei — I’m probably pronouncing it wrong again — but he
was the first president of the Beijing University, and I think
there is a great affinity, a much greater affinity between the
thinking of the aesthetical education as it is discussed by Xi
Jinping  and  as  it  does  exist  in  the  Schiller-Humboldt
tradition in Germany, in particular. I would just hope that
that kind of a dialogue could be intensified, because then I
think a lot of the prejudices and insecurities about the other
culture would disappear, and you would bring back and bring
forth the best of all sides.

GBTimes: How could this be accomplished, do you think? What
sort of forms?

ZEPP-LAROUCHE:  You  can  organize  conferences,  you  can  more
consciously make the poetry known — I think poetry is very,
very important, which is naturally not so easy, because as
Schiller said, you have to be a poet in two languages to do
justice to the poetry of one language. You could have more
conscious theater performances, not just as an entertainment
but  involving  students,  children,  adults,  and  make  more



exhibitions, make more deep-level understanding of the other
culture.

I think China is doing an enormous amount of that, but I would
have  still  some  suggestions  to  make  it  more  than
entertainment, because many people go to these things, and
they don’t quite “get it” what it’s all about; and then, it
was  nice,  but  the  deeper  philosophical,  poetical,  musical
meaning could be made more pedagogically intelligible, and I
think that would be a way of opening the hearts of more
people, because they would recognize what treasures are there
to be discovered.

GBTimes: Do you have any closing words on the Belt and Road
you’d like to share with our readers?

ZEPP-LAROUCHE: I think we are probably the generation on whom
later generations will look back to, and say, “Oh! This was
really a fascinating time, because it was a change from an
epoch to another one.” And I have an image of that, which is,
this change that we are experiencing right now, is probably
going to be bigger than the change in Europe between the
Middle Ages and modern times. In the Middle Ages you had
people believing in a whole bunch of axioms, the scholastics,
Aristotelianism, witchcraft — all kinds of strange beliefs —
and then, because of the influx of such thinkers as Nicholas
of Cusa, or the Italian Renaissance, the modern image of man,
of science and technology, of the sovereign nation-state, all
these  changes  happened,  and  they  created  a  completely
different view of the image of man and of nature, and the
universe, and everything we call “modern society” was the
result of this change.

Now, I think we are in front, or the middle of such an epochal
change, where the next era of mankind will be much, much more
creative than the present one, and that’s something to look
forward to, because we can actually shape it, and we can bring
our own creative input into it. And there are not many periods



in history when that is the case: So we are actually lucky.

Se interviewet på GBTimes.coms hjemmeside her. 

Mens  statsanklagere  retter
blikket  mod  briternes  og
Obamas  gerningsmænd  bag
Russiagate,
går krigspartiet grassat.
Schiller  Instituttets
ugentlige  webcast  med  Helga
Zepp-LaRouche  den   9.  maj
2019
Den seneste afsløring fra en aktindsigt (FOIA – Freedom Of
Information Act) om Christopher Steeles beskidte handlinger er
endnu  en  ‘bombe’  der  viser,  at  man  skal  holde  briterne
ansvarlige for det farlige kupforsøg mod præsident Trump. Og i
takt  med  at  der  dagligt  dukker  flere  beviser  op  på  den
britiske  rolle,  i  direkte  koordinering  med  Obamas
efterretningsteam, hvor skal USA’s udenrigsminister Pompeo gå
hen for at piske en anti-russisk, anti-kinesisk stemning op?
Til  London,  selvfølgelig,  hvor  han  proklamerede,  at  ‘det
særlige forhold’ (Special Relationship) mellem USA og U.K.
blomstrede!
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I  denne  uges  webcast  gennemgår  Helga  Zepp  LaRouche
optrapningen af ‘brændpunkterne’, af især Pompeo og Bolton,
der agerer i modstrid med præsident Trumps ofte gentagne ønske
om at have gode samarbejdsrelationer med de to nationer. Idet
hun  betegner  de  rablende  anti-kinesiske  beskyldninger  fra
efterretningsfolk,  kongresmedlemmer  og  medier  som  et
‘raserianfald mod den gule fare’, understreger hun betydningen
af at få handelsforhandlingerne mellem USA og Kina tilbage på
sporet, som et skridt i retning af USA’s deltagelse i Bælte-
og Vejinitiativet.

 

Hvorfor vi skal stemmes ind i
Folketinget.  Tom  Gillesberg
kandidat uden for partierne i
København
fra  Schiller  Instituttets
Venner
Se også Schiller Instituttets Venners hjemmeside www.sive.dk
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POLITISK  ORIENTERING  og
Schiller Instituttets Venners
VALGMØDE  med  Tom  Gillesberg
(København) og Hans Frederik
Brobjerg  (Nordsjælland)  den
9. maj 2019
Med Schiller Instituttets formand Tom Gillesberg, og Schiller
Instituttets  Venners  kandidater  uden  for  partierne  Tom
Gillesberg i Københavns storkreds og Hans Frederik Brobjerg i
Nordsjællands storkreds.

Lyd:

Jordens  næste  50  år  –
Foredrag # 2 (4. maj):
LaRouches ufuldendte krig for
en ny økonomisk verdensorden
Udvalgt taler: Dennis Small
Historien  om  kampen  for  en  retfærdig,  ny  økonomisk
verdensorden  (NWEO),  baseret  på  nord-syd-samarbejde  og
udvikling, er et perfekt eksempel på hvordan ideer, og faktisk
udelukkende ideer, skaber historien. De ideer, omkring hvilke
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de første kampe for en NWEO blev udkæmpet, især i perioden
1979-1983, og begrebet om hvordan man fører denne krig, blev
udviklet af Lyndon LaRouche. Hans tilgang var ikke blot at
foreslå ideen, og at påvise at denne politik ville være til
gavn  for  både  nord  og  syd.  Hans  metode  var  faktisk  at
fremlægge  de  underliggende  filosofiske  begreber  og  det
videnskabelige fysisk-økonomiske grundlag for at bevise, at en
sådan  tilgang  rent  faktisk  kan  fungere.  De  politiske
relationer mellem de store hovedpersoner i denne kamp, Mexicos
José  López  Portillo  og  Indiens  Indira  Gandhi,  blev  også
bevidst fremmet af LaRouche. Og da en flanke opstod, da Ronald
Reagan overtog præsidentskabet i USA i januar 1981, kastede
LaRouche sig over den for at bringe de kræfter, der rent
faktisk kunne besejre fjenden og vinde den strategiske krig,
ind i kampen. Dette er genstand for en lektion i uafsluttet
krig.

 

Vær  optimistiske!  Samtalen
mellem  Trump  og  Putin
fremskynder  det  nye
paradigme.
Schiller Instituttets webcast
med  Helga  Zepp-LaRouche  den
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5. maj 2019.
 

Det 90 minutters lange opkald mellem præsident Trump og Putin
blev hilst velkommen af Helga Zepp LaRouche som “en rigtig god
nyhed”,  da  hun  gennemgik  de  omfattende  strategiske
konsekvenser  af  den  nye  situation,  der  er  opstået  efter
Russiagate.

Disse omfatter:

Betydningen af Trump-Putin-diskussionen om økonomisk og
strategisk  samarbejde,  herunder  at  afhjælpe
situationerne  i  Venezuela,  Ukraine  og  Nordkorea;
Det positive potentiale for samarbejde mellem USA og
Kina, med endnu et møde om handelsforhandlinger planlagt
–  dette  foregår  på  trods  af  de  britisk  dirigerede
neokonservatives bestræbelser på at sabotere det;
En  bredere  anerkendelse  af  det  attraktive  ved  at
samarbejde med BVI efter det andet BVI-forum, som det
fremgår i flere aktuelle rapporter, der er udgivet i
Tyskland;
Betydningen af mødet om infrastrukturen mellem Trump og
de  Demokratiske  ledere  af  Kongressen,  der  fremhæver
splittelsen  blandt  Demokraterne  mellem  de  vanvittige,
som stadig er fokuserede på en rigsretssag og Green New
Deal, og Pelosi og hendes netværk, der erkender behovet
for at opnå noget positivt;
Voksende  erkendelse  af  den  britiske  rolle  i
iscenesættelsen af Russiagate.

Kampen  for  at  frifinde  Lyndon  LaRouche  udgør  den  bedste
køreplan  for  at  forstå  hvem  der  styrede  Russiagate  og  de
strategiske årsager hertil. LaRouches rolle viser den enkeltes
evne  til  at  ændre  historien  og  bør  være  en  kilde  til
optimisme, et afgørende behov for at vinde kampen for det nye
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paradigme.

 

 

LaRouchePAC foredrag # 1 (27.
april):  Oversigt:  Den
enkeltes rolle i historien.
Helga  Zepp-LaRouche,
grundlægger  af  Schiller
Instituttet
En person kan ændre historien, og den mest magtfulde kraft i
historien  er  ikke  våben,  penge  eller  hære:  det  er  ideer.
Lyndon LaRouche udnyttede denne indsigt og brugte den til at
ændre  verden.  I  dag  ses  frugterne  af  hans  årtier  lange
organisering, sammen med mange kolleger og hans kone (læreren
i denne klasse) i potentialet for internationalt samarbejde,
som eksemplificeret af det kinesiske Bælte- og Vejinitiativ.
For at undgå den truende mørke tidsalder, som atomkonflikten
mellem USA og Rusland udgør, er det vigtigt med et begreb om
den nødvendige renæssance.
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Det andet Bælte- og Vejforum
bringer  verdensøkonomien  ind
i en ny dimension.
Schiller  Instituttets
ugentlige  webcast  med  Helga
Zepp-Larouche  den  28.  april
2019
Idet hun erklærede det netop afsluttede Bælte- og Vejforum i
Beijing  for  en  stor  succes,  rapporterede  Helga  Zepp
LaRouche om den globale deltagelse i arrangementet og det
udvidede  omfang  af  BVI-aftaler.  Hun  betegnede  den  aktive
inddragelse  af  en  række  europæiske  ledere  som  “meget
interessant”.  Med  henvisning  til  hendes  LaRouchePAC-
studiekreds aftenen før, opfordrede hun seerne til at se det
klip hun brugte med Lyndon LaRouches tale fra 1997, hvor han
insisterede på at USA måtte tage del i den Eurasiske Landbro –
og med henblik på hvad der lige er sket i Beijing, sagde hun,
at man igen ser, hvor profetisk han var med hensyn til at
imødekomme menneskehedens fremtidige behov.

Nu, hvor Trump åbenlyst identificerer Russiagate som et “kup”,
der er udtænkt til at drive ham ud af embedet – hvilket
medierne, hvor utroligt det end måtte være, praktisk talt har
ignoreret,  –  er  det  klart,  at  den  britiske  rolle  i
organiseringen af kuppet vil komme ud, sammen med deres rolle
i at angribe BVI. Hun understregede, at i betragtning af at de
der  står  bag  kuppet  kommer  fra  de  samme  netværk,  som
engagerede sig i de massive bagvaskelser af Lyndon LaRouche,
er  kampen  for  hans  frifindelse  afgørende  for  USA’s
overlevelse.
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Ligesom Cusas genoplivelse af Platons værker var afgørende for
at  skabe  Den  italienske  Renæssance,  er  en  fordybelse  i
LaRouches  videnskabelige  og  filosofiske  værker  ligeledes
afgørende for at sikre succesen for det nye paradigme i dag.
Den ekstraordinære internationale indsats der var involveret i
de fantastiske fotografier taget af et “sort hul” er en anden
demonstration af dette princip: at det er vigtigt at udfordre
alle  aksiomerne  fra  et  højere  synspunkt.  Internationalt
samarbejde  i  rummet  er  afgørende  for  at  inspirere  dagens
ungdom til at favne ægte videnskab for at skabe en bedre
fremtid.

 

POLITISK ORIENTERING den 25.
april 2019.
Nyt  Bælte  og  Vej-Forum  i
Beijing viser vejen for det
nye paradigme
Med formand Tom Gillesberg

Lyd:
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POLITISK ORIENTERING den 11.
april 2019:
USA melder sig ind i det nye
rumkapløb.
Kinas Bælte- og Vej-Initiativ
vinder frem
Med formand Tom Gillesberg

Inklusiv:
Trumps  nye  Måne-Mars-program  kan  øge  det  internationale
rumsamarbejde  både  på  Månen  og  på  menneskets  færd  ud  i
solsystemet og resten af Galaksen.

Den  amerikanske  justitsminister  Barr  lægger  op  til  en
undersøgelse af iværksættelsen af anklagerne imod Trump om
sammensværgelse  med  Rusland,  inkl.  de  amerikanske
efterretningstjenesters spionage imod Trump og hans folk.

Vil  Trump  stoppe  sabotagen  af  hans  politik  fra
sikkerhedsrådgiver  Bolton,  udenrigsminister  Pompeo  og
vicepræsident Pence?

Italien tilslutter sig Kinas Bælte og Vej-Initiativ, og Xi
Jinping forsøgte på mødet i Paris med Macron, Merkel og Junker
at få skeptikerne i EU med.

Panda-diplomatiet mellem Kina og Danmark.

Brexit: Theresa May byder op til den samme dans en gang til.

Videoen ovenover:

Grundet  tekniske  problemer  mangler  de  første  minutter  af
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udsendelsen. Derudover er lyd og billede ikke sammen før 3:25.
Vi beklager. En fuldstændig lydoptagelse findes her:

Lyd:

Succes for det nye paradigme
kræver  fuld  afsløring  af
Russiagates  britiske
”karakter”.
Schiller  Instituttets
ugentlige  webcast  med  Helga
Zepp-LaRouche  den  4.  april
2019
Under gennemgang af de vigtigste begivenheder i ugen kom Helga
Zepp-LaRouche  gentagne  gange  tilbage  til  den  uforenelige
opsplitning  mellem  den  imperialistiske  natur  af  det
kollapsende system, som driver verden mod krig, og det nye
paradigme, der over de sidste halvtreds år er blevet bragt i
fokus af Lyndon LaRouche. Dette kan ses tydeligt i NATO’s
leder Stoltenbergs pro-krigsaktiviteter, i hans bestræbelser
på at få Trump til at angribe Rusland og Kina – hvilket Trump
ikke gjorde – og senere hans tågetale til Kongressen, som blev
modtaget  entusiastisk  af  depraverede  kongresmedlemmer;  i
modsætning til talrige tegn på øget samarbejde indenfor den
nye  4-magts-konstellation:  for  eksempel  fremskridtene  for
Bælte-  og  Vejinitiativet,  præsident  Xis  seneste  besøg  i
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Italien og Putins kommende besøg der, samt i samarbejdet i
rummet, herunder at Trump genoptager en Måne-Mars-mission for
USA.

For at uddybe pegede Helga på flere ironiske sammenstillinger:
Trump  der  arbejder  for  en  handelsaftale  med  Kina,  mens
krigspartiet i USA optrapper sit pres mod Kina; opfordringen
fra den franske finansminister LeMaire til at Europa bliver
det  “nye  imperium”,  mens  EU  står  over  for  en  række
eksistentielle kriser, fra Brexit til faldende produktionstal,
der netop er blevet udgivet i Tyskland, og håbløst bankerotte
finansielle institutioner.

Alt imens anti-Trump-kupmagerne fortsætter deres bestræbelser
på  at  fjerne  præsidenten  med  uendelige  undersøgelser,
understregede Helga betydningen af at afsløre den britiske
karakter bag Russiagate som det mest effektive middel til at
tydeliggøre denne kamp, og til at bringe flere borgere ind i
organisationsprocessen.

 

‘Russiagates’  sammenbrud
afslører  de  britiske
gerningsmænd:
Gør  det  af  med  dem,  så
menneskeheden kan gå til det
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nye paradigme
Schiller Instituttets internationale webcast den 28. marts,
2019 med Helga Zepp-LaRouche

Frigivelsen af den særlige anklager Muellers rapport, hvori
han blev tvunget til at indrømme, at der ikke var tegn på at
præsident  Trump  eller  hans  kampagnestab  samarbejdede  med
Rusland, og intet bevis for at anklage ham for obstruktion
fører til spørgsmålet, hvem stod bag det, og hvorfor? Dette må
forfølges, som rep. Nunes meddelte, at han planlægger at gøre,
og som Trump selv i sine tweets i sidste uge har gjort klart
skal gøres; Trumps tweets identificerede den britiske rolle i
lanceringen af Russiagate for at forhindre et bedre forhold
mellem USA og Rusland og Kina. Frigivelsen af rapporten har
åbnet op for ‘regnskabets time’.

Det fremgår klart af anti-Trump-styrkernes reaktion, at de
ikke vil stoppe. Helga Zepp-LaRouche pegede på optrapningen
mod Venezuelas regering som ‘en fortsættelse af kuppet mod
Trump i ‘en ny forklædning’.

Reorganiseringen af den geopolitiske institution, Komitéen om
den Nuværende Fare – Kina, er et andet eksempel på samme
hensigt.

Men hun tilføjede, at dette ikke vil stoppe fremkomsten af det
nye paradigme, som den kinesiske præsident Xi Jinpings tur til
Europa i denne uge viser. Italienerne trodsede de bankerotte
diktatorer ‘in spe” i EU, og Macron, der underskrev talrige
aftaler med Xi, og Merkel blev tvunget til at erkende, at
momentum er på Kinas side.

Hun konkluderede med at sige, at eftersom Lyndon LaRouches
livsværk bliver realiseret i og med fremgangen for det nye
paradigme, ville hans frifindelse give et afgørende skub til
at  bringe  USA  ind  i  mobiliseringen  for  at  virkeliggøre
menneskehedens fælles interesser.
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POLITISK ORIENTERING den 21.
marts 2019:
Italien  bliver  bindeled
mellem  Kina  og  Europa  –
Europa og Afrika.
Brexitdrama fortsætter.
Med formand Tom Gillesberg

Lyd:

Afskrift:  Mens
neokonservative  forsøger  at
inddæmme Trump,
peger udvikling i Italien på
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vejen til det nye paradigme.
Schiller  Instituttets
internationale  webcast  med
Helga  Zepp-LaRouche  den  15.
marts 2019
Her er begyndelsen af Helga Zepp-LaRouches webcast:

HARLEY SCHLANGER: Goddag, jeg er Harley Schlanger fra Schiller
Instituttet. Velkommen til vores ugentlige webcast med Helga
Zepp-LaRouche, Schiller Instituttets grundlægger og præsident.
I dag skriver vi den 15. marts, »idus martiae.« Der sker meget
i Italien og der tales om »idus martiae« og Julius Cæsar.
Italienerne satser stærkt på at arbejde med Kina. Helga, du
deltog i denne uge i en meget betydningsfuld konference med
repræsentation fra den kommercielle sektor i Italien, men også
fra regeringen. Jeg synes vi skal starte der, fordi dette har
givet  anledning  til  en  fortsat  panik  blandt  unilaterale,
geopolitiske kræfter i Den Europæiske Union, der forsøger at
holde Kina ude. Så hvad laver italienerne? Hvad er det, der
foregår?

HELGA ZEPP-LAROUCHE: Som du måske ved, kommer præsident Xi
Jinping på officielt besøg i Italien den 22. og 23., altså i
næste uge. Det er kommet frem, at italienerne og kineserne i
anledning af dette besøg vil underskrive en hensigtserklæring
(MoU) om at samarbejde omkring Bælte og Vej Initiativet (BRI).
Dette har forårsaget stor uro; Financial Times flippede ud,
Garrett  Marcus  –  som  på  en  eller  anden  måde  står  [USA’s
nationale sikkerhedsrådgiver John] Bolton nær i Det Hvide Hus
– sagde i hovedtræk, at italienerne absolut ingen gavn vil
have af dette, og at det vil ødelægge deres image i verden i
meget lang tid fremover. Så det kom temmelig rettidigt, at vi
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havde  denne  begivenhed  i  Milano,  som  var  en  begivenhed
arrangeret  i  fællesskab  mellem  Movisol,  som  er  Movimento
Solidarita  –  LaRouchebevægelsens  italienske
søsterorganisation, ledt an af Liliana Gorini – og regionen
Lombardiet. Emnet var netop Italiens samarbejde med Bælte og
Vej Initiativet. Arrangementet havde længe været planlagt, så
det er helt tilfældigt, at det fandt sted lige før Xi Jinpings
statsbesøg.

Den første taler ved denne begivenhed var Michele Geraci, som
er ministersekretær i ministeriet for økonomisk udvikling, og
han er en person, der ved meget om Kina, hvor han i ti år
virkede  som  professor.  Han  er  nu  leder  af  den  italienske
regerings  ekspertgruppe  angående  Kina.  Han  gav  en
præsentation,  hvor  han  nedtonede  postyret  omkring  denne
hensigtserklæring ved at gøre opmærksom på, at den ikke vil
ændre noget; den vil ikke ændre Italiens alliance med NATO
eller  EU.  Den  betyder  blot,  at  Italien  vil  få  øgede
eksportmuligheder på det hurtigst voksende økonomiske marked i
verden, som udgøres af Kina. Italien prøver udelukkende at
indhente det forsømte i forhold til andre europæiske lande,
som Tyskland og Frankrig, der allerede har meget mere handel
med Kina. Så han gav et meget roligt og optimistisk billede
af, hvordan dette vil gavne udviklingen af havnene Trieste,
Genova, Palermo – samt udviklingen af anden infrastruktur. Han
sagde,  at  det  ikke  betyder,  at  Italien  opgiver  andre
projekter, fordi disse alle er nye investeringer. Kineserne
vil bygge nye kajpladser i nogle af disse havne, så kineserne
investerer  i  ny-etableringer,  som  vil  øge  den  italienske
økonomis produktivitet; der er altså ingen grund til at være
bekymret. Så efter min mening var det meget informativt.

Efterfølgende holdt jeg en tale, hvor jeg i hovedtræk sagde,
at alt dette foregår i en større sammenhæng, fordi det, der
sker, tydeligvis er, at den kinesiske regering forsøger at
skabe  et  nyt  paradigme,  som  Xi  Jinping  altid  kalder  »et
samfund  med  en  fælles  fremtid  for  menneskeheden«  eller



»menneskeheds  skæbnefællesskab«  (人类命运共同体  –  red.).  Og  de
forsøger at opbygge et nyt sæt internationale relationer, som
vil  overvinde  geopolitik.  Jeg  nævnte  det  faktum,  at  der
historisk findes 16 tilfælde, hvor en sekundær magt ville
overtage den hidtidigt dominerende magts rolle, at det i 12
tilfælde førte til krig, og at det i 4 tilfælde betød, at den
anden magt trådte i stedet for den første magt og overgik den
uden krig. Jeg understregede det faktum, at den kinesiske
regering og især Xi Jinping har gjort det klart adskillige
gange,  at  det  ikke  er  intentionen  at  erstatte  USA’s
dominerende rolle i verden, og at de naturligvis heller ikke
vil have en krig; men at de tilbyder en helt ny måde at
relatere til hinanden på, som grunder på hensyntagen til den
andens suveræniteten, på hensyntagen til forskellen mellem de
sociale systemer, og på simpelthen at samarbejde på win-win
basis.

Jeg  udpegede  følgende  bemærkelsesværdige  fænomen;  efter  Xi
Jinping for omkring fire år siden annoncerede Bælte og Vej
Initiativet  i  september  2013  i  Kasakhstan,  har  dette
historiens  største  infrastrukturprogram  udviklet  sig  meget
hurtigt. Nu er der 112 lande, der har forskellige grader af
samarbejde og yderligere 30-40 internationale institutioner. I
omkring  fire  år  skrev  de  vestlige  medier  og  de  store
tænketanke nærmest intet derom; de forbigik det eller lod som
om, at dette historiens største infrastrukturprojekt ikke var
til. Derefter, efter omkring fire år, begyndte alle medier og
alle tænketanke på en tydeligvis koordineret måde pludselig et
angreb  mod  Kina,  hvor  det  udlagde  BRI  som  ren  kinesisk
imperialisme: kineserne forsøger bare at få landene ind i
gældsfælden; det er et autoritært system. I en vis forstand er
det meget klart, at dette er en geopolitiske refleks, der er
udløst af, at verden er i hastig forandring, og at magtcentret
allerede  er  flyttet  til  Asien,  idet  Kina  har  påtaget  sig
lederskabsrollen i denne udvikling.

Så jeg synes, at den indlysende løsning på denne krise – og en



stor beskyldning er naturligvis også, at Kina splitter EU,
opdeler  EU.  Der  er  faktisk  allerede  13  EU-lande,  som  har
underskrevet MoU’er med Kina, og Italien bliver det første G7
land. Det er derfor, at de er så rystende nervøse over det.
Det  er  klart,  da  det  er  den  tredjestørste  økonomi  på
kontinentet. Jeg understregede kraftigt, at de ikke behøvede
Kina til at opdele EU; Den Europæiske Union er opdelt helt af
sig selv. Se på splittelsen mellem nord og syd på grund af EU-
Kommissions  brutale  nedskæringspolitik,  som  helt  forarmede
Grækenland, Italien, Spanien og Portugal. Der er en åbenlys
kløft  på  dette  punkt  og  en  anden  omkring  problemet  med
immigration, som Øst- og Vesteuropa er helt uenige om. Faktisk
har Kina mange gange argumentet for – og jeg er helt enig – at
et samarbejde omkring Bælte og Vej Initiativet faktisk er
måden, hvorpå Europa kan forenes, forudsat at f.eks. Frankrig
og Tyskland ville anerkende, at det også er ensbetydende med
en enorm forretningsmulighed for dem at deltage.

Hvis alle disse europæiske lande kort sagt ville sige, at det
er  i  vores  bedste  interesse  at  samarbejde,  ikke  kun  i
multilaterale handels- og investeringsaftaler på det eurasiske
kontinent, men især om at udvikle Afrika sammen, som er den
eneste menneskelige måde at håndtere flygtningekrisen på – det
kunne føre til en meget god udvikling. Men EU vil holde et
topmøde om dette emne den 21. marts, og man har allerede
udarbejdet en 10-punkts handlingsplan; det er klart en indsats
for at imødegå denne indflydelse fra Kina. Så vil man holde et
topmøde mellem EU og Kina i begyndelsen af april, og det er
meget klart, at EU-Kommissionen er på en helt anden kurs end
Italien. Men lad os nu se. Jeg tror, at Xi Jinpings besøget
vil  lykkes,  og  det  på  ny  vil  vise  enhver,  hvordan  et
samarbejde  er  i  alles  bedste  interesse….

Se mere i videoen ovenover.



Mens neokonservative forsøger
at inddæmme Trump,
peger udvikling i Italien på
vejen til det nye paradigme.
Schiller  Instituttets
internationale  webcast  med
Helga  Zepp-LaRouche  den  15.
marts 2019
Den igangværende kamp mellem to paradigmer var i centrum i
Italien i denne uge, da konferencen, der var sponsoreret af
MoviSol og regionen Lombardiet i fællesskab, viste, at Bælte-
og Vejinitiativet (BRI) har potentialet til at bryde Londons
netværk af geopolitikeres magt i Europa. Helga Zepp-LaRouches
rapport til konferencen, hvor hun talte og fik tilslutning af
Michele Geracci, undersekretær i det italienske ministerium
for økonomisk udvikling og leder af regeringens ‘taskforce
Kina’, fremhævede betydningen af Xi Jinpings kommende tur til
Italien  og  underskrivelsen  af  et  memorandum  vedrørende
Italiens deltagelse i BRI. Hvis Italien og femten andre EU-
medlemslande kan deltage, og drage fælles fordel af BRI, hvad
så med Frankrig og Tyskland? Hvorfor er EU’s bureaukrater og
Londons neoliberale så trængte af denne udvikling?

Sæt dette potentiale i kontrast til hysteriet der kommer fra
EU-bureaukrater, fra NATO-embedsmænd som Gen. Scaparroti, og
fra den amerikanske udenrigsminister Pompeo, som er en del af
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et kontingent af neokonservative, der forsøger at tøjle Trump.
Helga  præsenterer  et  klart  billede  af  hvordan  de
neokonservative  manøvrerer  med  sigte  på  at  sabotere
handelsforhandlingerne  med  Kina,  den  atomare  afvæbning  af
Nordkorea samt presser på for regimeskifte i Venezuela for at
tvinge Trump til at lægge afstand til sine kampagneløfter.

Hun appellerede til seerne om at bruge mobiliseringen for en
frifindelse af Lyndon LaRouche som et middel til at vælte
krigsfraktionen,  som  fortsætter  sine  bestræbelser  på  at
ødelægge potentialet i Trumps præsidentskab.

 

 

Hr. Præsident – lyt til Bill
Binney  –  Russiagate  er  et
større  fupnummer  end  man
hidtil har antaget.
I dette interview beviser tidligere teknisk direktør i NSA,
Bill Binney, at den vigtigste præmis i Russiagate, at russisk
efterretningstjeneste  hackede  DNC  (Demokraternes  Nationale
Komité)  og  forsynede  WikiLeaks  med  de  stjålne  filer  for
offentliggørelse, er svindel. Hvis Russerne havde hacket DNC,
ville NSA være i stand til at fremvise specifik og detaljeret
information og spore dette angreb i forhold til tid, datoer,
steder, men disse beviser er ikke blevet fremskaffet. Binney
skabte  eller  overvågede  de  NSA-programmer  som  har  den
kapacitet. Binney har foretaget to uafhængige kriminaltekniske
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studier af DNC-filerne: Dem som blev udsendt af Guccifer 2.0,
og de der blev offentliggjort af WikiLeaks. Begge studier,
baseret  på  indblik  indsamlet  fra  fil-metadata  og
internetoverførselsfart,  indikerer,  at  filerne  er  blevet
downloadet til USB-stik eller anden lagerplads og ikke sendt
over internettet i et russisk cyber-angreb. Binneys resultater
matcher  med  WikiLeaks’  forklaring  om  hvordan  filerne  blev
leveret til dem.

Den tidligere britiske Ambassadør Craig Murray har oplyst, at
han mødtes med en person, som ikke var en russisk statsansat
på  et  amerikansk  universitet  i  Washington  D.C.,  hvor  han
modtog et USB-stik med filer.

I dette interview drøfter Bill Binney også hans 32-årige lange
karriere hos NSA, hvor han var kendt som nationens ledende
kodeknuser. Binney opfandt det NSA-program som automatiserer
indsamlingen af internet baseret data verden over, og opfandt
programmet  Thin  Thread,  som  brugte  målrettede
tilegnelsesmetoder  til  analyse  og  samtidig  beskyttede
amerikanske borgeres konstitutionelle rettigheder, og retten
til privatliv.

Da  det  blev  klart,  at  NSA  var  engageret  i  massiv
datatilegnelse og massive konstitutionelle overtrædelser efter
den 11. september 2001, forlod Binney NSA. Efter sin afgang
beviste Binney og hans kollegiale whistleblowers at Binneys
program,  Thin  Thread,  kunne  have  forhindret  angrebene  som
fandt sted 11. september. Da Binney og andre gennem officielle
regeringskanaler  oplyste  om  korruptionen  i  NSA  og  de
konstitutionelle overtrædelser, blev de ofre for en 2 år lang
FBI-undersøgelse baseret på falsk og fabrikeret information.

Læs Binney og Larry Johnsons nyeste artikel: Hvorfor DNC ikke
blev  hacket  af  Russerne.
https://larouchepac.com/20190226/bill-binney-and-larry-johnson
-shred-robert-mueller-s-russian-hack-fable



Italien slutter sig til Kina
i  marchen  mod  det  ’nye
paradigme’
– geopolitikerne flipper ud.
Schiller  Instituttets
internationale  webcast  med
Helga  Zepp-LaRouche  den  7.
marts 2019
Helga  Zepp-LaRouche  hilste  det  entusiastisk  velkommen:
Italiens  beslutning  om  at  underskrive  en  hensigtserklæring
(MOU, Memoranda Of Understanding) med Kina om at deltage i
Bælte- og Vejinitiativet (BVI), da dette viser, at City of
Londons geopolitiske netværk har mistet deres evne til at
diktere politikken i Europa. Den italienske beslutning vil
fremskyndes af Xi Jinpings kommende besøg i Italien. Og mens
forfatterne af falske nyheder hos Financial Times og andre
medier  ser  dette  som  en  trussel  og  citerer  ledende
neokonservative, der autoritativt kræver at dette stoppes, er
der tolv andre EU-medlemmer, som har underskrevet aftaler med
Kina, og dermed sluttet sig til mere end 150 andre nationer.
Den unipolære verdens dage er overstået!

Det er stadig en farlig verden, som det fremgår af skvalderen
fra den amerikanske øverstbefalende for NATO i Europa, Gen.
Scaparrotti, der advarede Senatet om, at der skal gøres mere
for at imødegå “russisk aggression”. De samme netværk, der
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presser på med strategiske provokationer mod Rusland og Kina,
er blevet mere åbne omkring, hvordan de har til hensigt at
bruge  den  “Grønne  New  Deal”  til  dramatisk  at  reducere
befolkningen, og de optrapper deres planer om at vælte Donald
Trump, da hans strategiske orientering er en hindring for
disse planer.

Geopolitikerne og deres unipolære verdensbillede må og skal
afgørende besejres. Dette kan mest effektivt gennemføres ved
at bringe USA ind i det nye paradigme gennem en afvisning af
geopolitik. En stor flanke, der kan fremskynde denne proces,
er Lyndon LaRouche, som har været den førende modstander af de
britiske  imperialistiske  kræfter  i  det  sidste  halve
århundrede. Vores opgave er at opfylde LaRouches mission om at
besejre dette imperium, og bringe USA ind i fællesskabet for
en fælles fremtid.

POLITISK  ORIENTERING  den  7.
marts 2019:
Vil  det  defekte  vestlige
paradigme tvinge os til
fortsat  selvdestruktion  og
ødelæggelse af verden?
Se også 2. del: diskussion
Med formand Tom Gillesberg

Video 2. del: diskussion
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Lydfil:

https://soundcloud.com/si_dk/vil-det-defekte-vestlige-paradigm
e-tvinge-os-til-fortsat-selvdestruktion-og-odelaeggelse-af-
verden

Bekæmp  det  morderiske
Britiske Imperium –
opløft  menneskeheden  til  et
nyt  niveau  af  kreativ
tænkning.
Schiller  Instituttets
internationale  webcast  med
Helga  Zepp-LaRouche  den  1.
marts 2019

Det underliggende tema for Helga Zepp-LaRouches strategiske
præsentation i denne uges webcast fra Schiller Instituttet er,
at  i  takt  med  at  sammenstødet  mellem  det  gamle  og  nye
paradigme  bliver  mere  og  mere  åbenbart,  er  det  alene  den
kvalitet  af  tænkning,  der  karakteriserer  menneskelig
kreativitet, som kan bringe verden til at virkeliggøre de
fælles  mål  for  menneskeheden,  som  det  nye  paradigme
repræsenterer.
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Ingen steder var dette mere åbenlyst end i kontrasten mellem
begivenhederne  i  Hanoi,  hvor  præsident  Trump  mødtes  med
Nordkoreas  præsident  Kim  og  det  ubehagelige  cirkus  i
Washington DC med den beskidte advokat Michael Cohen og de
dumme demokrater, der savlede i håbet om at Cohens løgne vil
bane vej for en rigsretssag mod Trump. Trump agerede i sine
samtaler  i  Hanoi  eksplicit  ud  fra  en  samarbejdsvillig
strategisk alliance med Rusland og Kina, samt med Sydkorea og
Japan, mens pro-kup-styrkerne i Washington gjorde det Britiske
Imperiums  beskidte  arbejde  med  at  holde  menneskeheden  som
gidsler for deres døende system.

Helga  præsenterede  hvad  der  kræves  for  at  flytte
menneskeheden, ikke blot for at undgå atomkrig, men for at
skabe  en  fremtid  der  er  drevet  af  den  mest  spændende
udforskning af universet. Med henvisning til de smukke ideer
om  at  lade  fremtiden  forme  nutiden,  som  hendes  mand
diskuterede  i  sin  bog,  “Der  er  ingen  grænser  for  vækst”,
udstedte hun en passioneret opfordring til mobilisering for at
vinde  denne  kamp.erliggende  tema  for  Helga  Zepp-LaRouches
strategiske præsentation i denne uges webcast fra Schiller
Instituttet er, at i takt med at sammenstødet mellem det gamle
og nye paradigme bliver mere og mere åbenbart, er det alene
den  kvalitet  af  tænkning,  der  karakteriserer  menneskelig
kreativitet, som kan bringe verden til at virkeliggøre de
fælles  mål  for  menneskeheden,  som  det  nye  paradigme
repræsenterer.

Læs begyndelsen af Helga Zepp-LaRouches webcast nedenfor.

Bekæmp  det  morderiske  Britiske
Imperium – opløft menneskeheden til
et nyt niveau af kreativ tænkning
HARLEY SCHLANGER: Hej, jeg er Harley Schlanger fra Schiller
Instituttet.  Velkommen  til  vores  internationale  strategiske



webcast i dag, den 1. marts 2019. Grundlægger og præsident for
Schiller Instituttet, Helga Zepp-LaRouche, vil slutte sig til
os.

Disse sidste dage skiller sig ud ved dybden af det politiske
rænkespil, forskydninger i alle facetter af det strategiske
billede,  og  på  en  måde  ser  vi  sammenstødet  mellem  de  to
paradigmer i et meget skarpt relief. Jeg tror at det rigtige
sted at begynde, er hvad der skete i Hanoi, topmødet mellem
præsident Trump og Nordkoreas formand Kim Jong-un. Helga, hvad
er din udlægning af hvad der skete der?

HELGA ZEPP-LAROUCHE: Jeg synes det var et skridt fremad. Jeg
mener,  at  både  vurderingen  fra  Trump  og  også  fra  den
nordkoreanske side er, at de to sider er kommet tættere på
hinanden end de var før topmødet. Klart nok opnåede de ikke at
få  det  mulige  forventede  gennembrud,  men  i  et  komplekst
spørgsmål som Nordkorea og Sydkorea, som involverer alle de
andre strategiske spillere – USA, Kina, Rusland – er dette
ikke nødvendigvis en katastrofe, og vel ikke helt uventet at
man ikke opnår et gennembrud af den størrelsesorden i løbet af
et eller to møder. Så jeg synes, at det er interessant at se,
at begge sider – Trump og Kim Jong-un – udtrykte ønske om at
fortsætte forhandlingerne. Hvis man ser på kontrasten, hvor
absolut hysterisk de vestlige medier er, så sagde de: “Åh, man
ser at dette var en fuldstændig fiasko for Trump. Han troede
selvfølgelig,  at  han  bare  kunne  forhandle  en
forretningsaftale, og han ved bare ikke, hvordan man gør disse
ting.”

Der var en helt anderledes reaktion fra Rusland, fra Kina, fra
Sydkorea,  fra  Japan;  som  alle  udtrykte  den  absolutte
overbevisning om, at dette er det rette spor, og at det skal
fortsætte. Jeg tror absolut, at det er tilfældet. Jeg mener,
at de helt utrolige omstændigheder, som viser hvor modbydeligt
og  absolut  ondskabsfuldt  det  gamle  paradigme  forsøger  at
bekæmpe  muligheden  for,  at  Trump  kan  få  en  aftale  om
atomafvæbning  af  Nordkorea  med  Kim  Jong-un,  var  den



Senatshøring med den tidligere Trump-advokat Michael Cohen,
der var planlagt til at finde sted præcist samme dag. Hvis man
så  ser  på  hvordan  dette  blev  orkestreret,  at  denne
fuldstændige  slimede  original,  Michael  Cohen,  brugte  alle
slags ord mod Trump fra plattenslager til racistisk og værre
endnu.  Helt  absurd  blev  dette,  naturligvis  af  de
internationale vestlige mainstream-medier, fremstillet som om
at  Trump  kun  holdt  Nordkorea-mødet  for  at  aflede
opmærksomheden fra det meget vigtigere spørgsmål om Michael
Cohens høring; lige nøjagtig det modsatte var tilfældet. De
besluttede at bruge Michael Cohen-historien til at skabe det
mest ugunstige miljø for et så vigtigt møde at finde sted.

Denne  hændelse  alene  burde  sige  folk  hvad  der  virkelig
foregår, fordi der førhen var en uudtalt – eller måske endda
udtalt – regel om, at når en præsident eller et statsoverhoved
fører vigtige diplomatiske forhandlinger i udlandet, blev det
respekteret, og intet ville blive gjort som kunne forstyrre
det.  Denne  hændelse  viser  virkelig,  hvor  nedbrudt  enhver
adfærdskodeks,  enhver  civiliseret  adfærd  hos  Trumps
modstandere  er,  eller  snarere  modstanderne  af  det  nye
paradigme, og ideen om at man rent faktisk kan have en verden,
hvor konflikter bliver overvundet gennem forhandlinger. Jeg
synes det viser os hvor barbarisk tonen er blevet, og jeg
mener, at det bør falde tilbage på de mennesker, der har
udført det. Så med hensyn til situationen omkring Nordkorea
som sådan, tror jeg ikke det er en katastrofe. Jeg tror, at
processen vil fortsætte, og den russiske talsmand for Vladimir
Putin, Peskov, sagde faktisk, at denne diplomatiske situation
mellem de to lande igen er et bevis for, at man ikke opnår
fremskridt på en trinvis måde. Det er faktisk det der er
tilfældet, fordi verdenssituationen er så kompleks, at man er
nødt  til  at  finde  løsninger,  der  tager  højde  for  alle
problemerne, ellers gør man ikke fremskridt nogen steder.

SCHLANGER: Lad mig for et øjeblik vende tilbage til denne
sammenstilling mellem Trump, der udfører diplomati på højt



niveau, og Demokraterne i Kongressen, der bruger Michael Cohen
– ikke bare til at distrahere fra hvad Trump gør – men for at
afsætte ham fra embedet. Trump pointerede på pressekonferencen
bagefter, og også i sine diskussioner der førte op til mødet,
at han arbejder sammen med Rusland, arbejder sammen med Kina,
med Japan og Sydkorea. Efterfølgende talte han med lederne fra
disse lande, så det er klart, at der er et løbende samarbejde
på højeste niveau blandt de vigtigste nationer i verden. Dette
er  ikke  alene  noget  som  modstanderne  af  Trump,  –  ‘Never
Trumpers’ – ignorerer, men noget de forsøger at stoppe. Det
synes jeg virkelig, som du siger, står i skarpt kontrast til
den måde, som dette har udspillet sig på i løbet af de sidste
par dage.

ZEPP-LAROUCHE: Undskyld; jeg fik ikke fat i din pointe.

SCHLANGER: Altså, min pointe er, at det demonstrerer kuppets
natur. Det handler ikke om noget, som Trump gjorde i relation
til Rusland; det handler om, hvad Trump forsøger at gøre med
hensyn til at forandre det strategiske paradigme.

ZEPP-LAROUCHE: Ja, vi har diskuteret dette mange gange. Det er
hele Russia-gates natur. I det øjeblik Trump i valgkampen i
2016 indikerede, at han gik ind for at forbedre forholdet til
Rusland, og hvad han efterfølgende gjorde for at forbedre
forholdet til Kina i startfasen af hans administration; dette
er faktisk det absolut værste mareridt for den geopolitiske
fraktion på begge sider af Atlanten. Fordi, når først man har
en konstellation med USA-Rusland-Kina – og muligvis Indien og
andre nationer – hvis de samarbejder, går hele det britiske
rænkespil  i  vasken.  Jeg  synes,  at  Trump  under  disse
omstændighederne  gør  et  fantastisk  job,  hvis  man  tager  i
betragtning de kræfter, som han er oppe imod….

Se resten på videoen.



Schiller  Instituttets
Konference  på  Præsidentens
Dag – panel I, II & III
Schiller Instituttet afholdt den første amerikanske nationale
konference i mere end femten år i weekenden på Præsidentens
Dag, hvilket var en enorm succes i henseende til kvaliteten af
præsentationerne og deltagelsen af tilhængere fra hele verden
der deltog på konferencen. Konferencen, der nu præsenteres i
sin helhed nedenfor, giver et sandfærdigt og optimistisk syn
på mulighederne for menneskeheden som helhed for at overvinde
den  krise,  som  verden  står  overfor,  mens  det  tidligere
regerende,  nu  døende  Britiske  Imperium,  kæmper  for  sin
overlevelse mod den nye verdensorden, som tager fat i visionen
fra Lyndon og Helga Zepp-LaRouche.

Panel I
Lyndon
LaRouche taler:
Et talent, der blev brugt godt

Jacques
Cheminade,
Præsident for Solidarité & Progrès: Lyndon LaRouches kommende
verden

John
Gong,
Professor i økonomi ved ‘University of International Business
and
Economics’, Beijing: Kinesiske investeringer og amerikansk
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infrastruktur under nye sino-amerikanske relationer

H.E.
Ambassadør Vassily A. Nebenzia,
Ambassadør  and  Permanent  Repræsentant  for  den  Russiske
Føderation
ved de Forenede Nationer, præsenteret af rådgiver
Theodore Strzhizhovskiy,
den Russiske Føderations mission ved FN: Prospekter for øst-
vest
samarbejde: Den Russiske Føderations Synspunkt (transkript)

William
Binney,
tidligere teknisk direktør, NSA

Jason
Ross,
Schiller Instituttet, medforfatter af “Udvidelse af den Nye
Silkevej til Vestasien og Afrika”: Det presserende behov for
et nyt
paradigme i Afrika

Dennis
Small,
EIR’s  redaktør  for  Latinamerika:  Retfærdighed  i  Verden  –
Hvorfor
Donald Trump må rense Lyndon LaRouche nu

Panel II
Video
af ’Den æstetiske uddannelse af mennesket for skønheden af
sindet
og sjælen’ – Panel II

Schiller
Instituttets kombinerede kor:



Benjamin
Lylloff, arrangement: “Mo Li Hua” (“Jasmin Blomst”)
Benjamin
Lylloff, dirigent

H.T.
Burleigh,
arrangement: “Dyb flod” (“Deep River”)
William
L. Dawson,
arr: “Hver gang ånden kommer over mig” (“Ev’ry Time I Feel
the Spirit”)
Diane Sare, dirigent

Megan
Beets,
LaRouchePAC  Videnskabelige  Forskningsteam,  “Kunstnerisk  og
moralsk
skønhed” (“Artistic and Moral Beauty“)

Bruce
Director,
kasserer, Schiller Instituttet i USA:
“Om LaRouches begreb om
betydningen  af  kunst  for  videnskaben,  og  videnskab  for
kunsten”

Diane
Sare,
administrerende direktør for Schiller Instituttets kor i New
York
City: “Kor princippet”

Johannes
Brahms:
“Dem dunkeln Schoß der Heil’gen Erde”
(tekst fra Schillers
“Sangen om Klokken” (“Song of the Bell”)



Schiller
Instituttets kor
John Sigerson, dirigent

Johann
Sebastian Bach:
Brandenburg Concerto No. 5 in D-dur, BWV 1050
I. Allegro
Schiller
Instituttets Orkester
John Sigerson, dirigent
Solister: Gregor
Kitzis, violin; Laura Thompson, fløjte; My-Hoa Steger, klaver

Ludwig
van Beethoven:
Choral Fantasia, Op. 80
Schiller Instituttets Orkester, Kor, og
Solister
John Sigerson, dirigent
My-Hoa Steger, klaver

Spørgsmål
& svar session

Panel III
Kesha
Rogers,
LaRouchePAC  Politiske  Komité,  tidligere  kandidat  for  den
amerikanske
Kongres – Rummets grænseområder: Opfyldelsen af menneskehedens
skæbne som mennesket i universet

Thomas
Wysmuller,
Grundlæggende medlem af ‘Det rette klima stof” (“The Right
Climate Stuff”): Hvad NASA har gjort, og hvor NASA er på vej



hen

Larry
Bell,
Grundlægger, Sasakawa Internationalt Center for Rumarkitektur,
‘College of Engineering’, Universitetet i Houston: Hvad der
gør
mennesker enestående

Benjamin
Deniston,
LaRouchePAC  Videnskabelige  Forskningsteam:  LaRouches
Strategiske
Forsvar af Jorden

Hal
BH Cooper, Jr. PhD PE: Infrastrukturelle
behov for jernbane-, energi- og vandsystemer til at fremme den
fremtidige økonomiske udvikling af Afrika

POLITISK ORIENTERING den 21.
februar 2019:
Lyndon LaRouche er død, men
hans  ånd  og  ideer  lever
videre
i  det  nye  paradigme  vi
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skaber.
Se også 2. del her.
Med formand Tom Gillesberg

del:1.

2. del:

Lyd:

https://soundcloud.com/si_dk/20190221-191122a

POLITISK  ORIENTERING  den  7.
februar 2019:
Briterne  forsøger  at  narre
Trump til konfrontation og
nye  krige  i  Sydamerika  og
Afrika
Med formand Tom Gillesberg

Lyd:

Inkluderer:

Den
britiske elites modangreb mod partnerskabet mellem Kina og
Rusland og
BRIKS-samarbejdet
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Forsøget
på  regimeskifte  i  Venezuela  er  nu  skueplads
for  konflikt  mellem  USA/Europa
og Rusland/Kina

Kina er
igang med at overhale Vestens økonomi og teknologi

Integrity
Initiatiativets internationale propaganda krig imod Rusland på
vegne af den
britiske efterretningstjeneste

Trumps
tale om nationens tilstand

Farerne i
forbindelse med USA’s tilbagtrækning fra INF-aftalen mellem
USA og Rusland der
forhindrede mellemdistance atomvåben

Flere
advarer om et kommende finanskrak

Konsekvenser
af, at der er ingen åbenlys løsning til Brexit

Schlesvig-Holstein
giver grønt lys til Femern-forbindelsen

Fremtidens
energibehov

Klimahjernevask
af unge mennesker

Afsløringerne
om grundlaget for Danmarks deltagelse i Irak krigen

Vil



Anders Fogh Rasmussen blive stillet til ansvar for at lyve
Danmark i krig?


